
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 148/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 07 octombrie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, reprezentanții 
satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi 
Etelka - sat Chilieni, lipsind: Debreczeni László, Kolcza István, Zsigmond József. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1215/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Bună ziua. Începem 
ședința. În primul rând aș vrea să fac prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 „Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. În 
legătură cu Ordinea de zi dacă aveți ceva de adăugat?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Eu aș avea de scos, nu de 
adăugat. Doresc să retrag punctul 4 de pe Ordinea de zi.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Dl. viceprimar Toth-
Birtan Csaba retrage proiectul de hotărâre nr. 4. Bine.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Aș propune un D1 pe 
Ordinea de zi, despre bursele Sfântu Gheorghe, calendarul burselor Sfântu Gheorghe. 
Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Sunteți de acord cu 
introducerea punctului D1 pe Ordinea de zi?” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): ”Da.” 



 

 

Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): ”Da, de acord cu introducerea 
punctului D1 pe Ordinea de zi.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m):”Da, sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r/lb.m): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): ”Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m): „Sunt de acord.” 
Se aprobă cu 18 voturi pentru, introducerea punctului D1 pe Ordinea de zi. 

 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Se înscrie cineva la 
Diverse. Nu, atunci să votăm Ordinea de zi. Sunteți de acord cu Ordinea de zi, împreună că 
puntul D1?” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, sunt de acord cu prezenta Ordine 

de zi.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): ”Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m): „Sunt de acord.” 
Se aprobă cu 18 voturi pentru, Ordinea de zi. 

 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunteți de acord, ca 
votarea să facem după prezentarea proiectelor de hotărâre.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, sunt de acord.” 



 

 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): „Sunt de 

acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Sunt de acord.” 
Se aprobă cu 18 voturi pentru, procedura de vot. 

 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
terenului înscris în CF nr. 41416, situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, Cartierul Câmpul 
Frumos. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Mulțumesc. Este vorba de 
dezlipirea unui teren, situat în parcul industrial. Terenul are acuma suprafața totală de 
22441 mp, și se propune dezlipirea pe o parcelă 15000 mp, respectiv una de 7441 mp, în 
vederea facerii posibile solicitării unui investitor pentru concesionarea terenului respectiv.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Mulțumim. Comisia nr. 
1, nr. 2 și nr. 5 au fost de acord cu proiectul de hotărâre. Dacă aveți întrebări, sau 
intervenții? Mulțumesc. Atunci trecem la punctul nr. 2.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 299/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
terenului înscris în CF nr. 41418, situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, Cartierul Câmpul 
Frumos. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În acest caz este vorba de o 
corecție, întrucât la dezmembrarea drumului de incintă din incinta parcului industrial, 
limita de proprietate nu s-a suprapus pe limitele din documentația de urbanism, este 
necesară efectuarea acestei corecții. Deci terenul cu suprafața de 5016 mp se propune să se 
dezlipească într-un teren cu suprafață de 4703 mp, respectiv una de 313 mp.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Comisia nr. 1, nr. 2 și 
nr. 5 a aprobat proiectul de hotărâre. Dacă aveți întrebări, sau intervenții? Nu, atunci 
trecem la punctul nr. 3.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 300/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării şi completării Contractului de delegare nr. 77628/2019 a gestiunii serviciului de 
transport public local de persoane prin curse regulate în Municipiul Sfântu Gheorghe, 
încheiat cu MULTI-TRANS S.A. Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În actul adițional aprobat 
într-o ședință anterioară, s-au strecurat niște greșeli, de fapt s-au făcut niște omisiuni. Nu s-
a menționat abonamentul cu reducere pentru toate liniile pentru studenți, acesta a fost 
cumva comasat al elevilor, și acum, prin acest act adițional se completează acest lucru. Nu 
s-a făcut referire la modul de contare a costului abonamentelor pentru elevii din cursurile 
preuniversitare, care nu au domiciliul în raza Municipiului Sfântu Gheorghe. Aceste 
cheltuieli nu ne privesc pe noi, deci pe municipalitate. Vor fi decontate de Consiliul 



 

 

Județean, dar trebuie incluse în anexele la contractul încheiat cu Multi-Trans. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Mulțumim. Comisiile 
nr. 1, nr. 4 și nr. 5 au acordat aviz favorabil proiectului. Dacă aveți întrebări? Mulțumesc. 
Punctul 4 a fost retras. Urmează D1.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 301/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea HCL 
nr. 184/2009 privind instituirea programului de sprijinire a tinerilor în Municipiul Sfântu 
Gheorghe “BURSELE SFÂNTU GHEORGHE”, cu modificările şi completările ulterioare. 
Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Da, mulțumesc. Propunem, 
ca în acest an, până la data de 4 decembrie să se depună dosarele pentru obținerea burselor 
de excelență Sfântu Gheorghe, și vedeți calendarul propus pentru evaluare și premierea 
celor care vor câștiga una din cele cinci burse în valoare de 3000 de lei. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Modificările și 
completările au primit acordul comisiilor 1, 4 și 5. Au acordat aviz favorabil. Dacă aveți 
întrebări? Nu, mulțumesc. Trecem la vot. Cele trei puncte 1, 2, 3 și D1.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 302/2020. 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb. r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Proiectul de hotărâre 1-DA, 2-DA, 

3-DA, D1-DA.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-

DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Sunt de acord cu 

proiectele de hotărâri 1, 2, 3 și D1.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „DA pentru proiectul de hotărâre nr. 1, 

DA pentru proiectul de hotărâre nr. 2, DA pentru proiectul de hotărâre nr. 3 și DA pentru 
proiectul de hotărâre nr. D1. Vă mulțumesc.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r./lb.m): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA. 
Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-

DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Sunt de acord cu 1, 2, 

3 și cu D1. Mulțumesc.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r/lb.m): „1, 2, 3, D1 - DA.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord 

cu punctele 1, 2, 3 și D1.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, sunt de acord 1, 2, 3, D1.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-DA.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, D1-

DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3 

și D1.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Sunt de acord. 1-DA, 

2-DA, 3-DA, D1-DA.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu toate cele 4 

puncte, 1, 2, 3 și D1.” 



 

 

 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Mulțumim pentru 
prezență, am terminat.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 decembrie 2020. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL 
             Kondor Ágota                        Kulcsár Tünde-Ildikó 
 
 
 
 


